
Turvallinen tila on paikka, jossa jokaisella on turvallinen olo. Me
arvostamme ystävällistä puhetta. Me kuuntelemme myös muiden
ihmisten mielipiteet.  

Me kunnioitamme jokaista ihmistä. Kunnioitamme kaikkien omia
rajoja. Omat rajat tarkoittavat esimerkiksi sitä, että sinua ei saa
koskea ilman lupaa. Sinä voit päättää mistä haluat puhua. 

Me kaikki olemme erilaisia. Jokaisella on oikeus olla oma itsensä.
Jokaisella on oikeus olla sellainen, jollaiseksi hän tuntee itsensä.  

Sinulla on oikeus puhua ja kertoa oma mielipide. Voit osallistua
toimintaan omalla tavallasi.  

Me voimme antaa palautetta ystävällisesti. Keskustelemme
erilaisista mielipiteistä ja kuuntelemme toista. 

Kaikki ovat yhdenvertaisia eli saman arvoisia. Se tarkoittaa, että
ihmisen ikä, ihonväri, kieli, uskonto, vamma tai sairaus ei vaikuta
ihmisen arvoon. En kiusaa tai syrji.  

Jokaisen vastuulla on kunnioittaa turvallista tilaa. Jos loukkaan
toista, pyydän anteeksi.  

Ymmärrän, että en tiedä ja osaa kaikkea. Voin kysyä ja oppia uusia
taitoja. 

Jos näet tai koet jotain ikävää, kerro siitä työntekijälle. 

Turvallisemman tilan periaatteet
  


